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PROTOKÓŁ nr VIII/24 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 19 grudnia 2024 r. 

 

 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram VIII, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewska, sekretarz gminy i zastępcę wójta – Joannę Kosińską, sołtysów, pracowników 

urzędu gminy Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego, Dyrektora GOKu Jana 

Błaszczyka. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

wszyscy radni obecni. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z VII Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  

1)  zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2024 rok. 
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Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 

2024 rok. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. 

Uchwała Nr VIII/46/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2029, 

 

Wójt wskazał jako uzupełnienie, że projekt uchwały zawiera autopoprawki wynikające 

z  uzgodnień z Regionalną Izbą Obrachunkową. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2029.   

Wójt uzupełnił projekt uchwały o §7 dotyczący wejścia w życie uchwały oraz publikacji 

w Biuletynie Informacji Publicznej w brzmieniu „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 

2025 r. i podlega publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej”. 

Pytań i więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2029. 

Uchwała Nr VIII/47/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) uchwała w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok, 

 

Wójt wskazał jako uzupełnienie, że projekt uchwały zawiera autopoprawki wynikające 

z  uzgodnień z Regionalną Izbą Obrachunkową 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy.   

Przedstawiciele poszczególnych komisji stałych: Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. budżetu, 

rozwoju gospodarczego, rolnictwa i ochrony środowiska, Komisji ds. oświaty, kultury, sportu, 

zdrowia, spraw socjalnych i ochrony środowiska, Komisji ds. promocji gminy wyrazili opinię 

do projektu budżetu na rok 2025. Wszystkie opinie są pozytywne.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na 2025 rok. 
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 Uchwała Nr VIII/48/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Topólka na rok 2025, 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2025. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2025. 

 Uchwała Nr VIII/49/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się z pytaniem o procedowanie nad wnioskiem złożonym przez 

mieszkańca Gminy Topólka.  

Wójt odniósł się do deklaracji na poprzedniej sesji, odnośnie podjęcia kroków w celu 

rozpowszechniania informacji na temat zwierząt, które można adoptować. 

Radny Piotr Kruszyna uszczegółowił, że chodzi o wniosek skierowany do radnych.  

Wójt prosił o ustalenie procedury rozpatrzenia wniosku. 

Wójt podziękował za współpracę między sesjami i podjęcie uchwał. Z okazji zbliżających się 

świąt złożył serdeczne życzenia. 

Minutą ciszy został oddany szacunek zmarłemu Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrkowa 

Kujawskiego. 

Przewodniczący Rady również przekazał życzenia świąteczne.  

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VIII Sesji).  

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam 

VIII Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  
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Sesja zakończyła się o godzinie 1037. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


